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   ACTA DE SESSIÓ CONSTITUTIVA DEL PLE DE L’AJUNTAMENT DE POLLENÇA    

 

 

Identificació de la sessió 

 

Sessió número: 07/2015  

Caràcter: especial constitutiva    

Data:  13 de juny de 2015 

Convocatòria: primera 

Horari: de 12:00 h a 13:05 h 

Lloc: sala de sessions Casa Consistorial (Calvari, 2) 

  

Assistents 

 

Sr.   David Alonso García  

Sra. Maria Buades Cifre   

Sr.   Antoni Cànaves Capllonch 

Sra. Iliana Capllonch Cerdà 

Sra. Francisca Cerdà Nadal   

Sr.   Bartomeu Cifre Bennàsar 

Sr.   Bartomeu Cifre Ochogavía 

Sr.   Pere Josep Coll Torrendell 

Sr.   Miquel Àngel March Cerdà 

Sr.   Andrés Nevado Rodríguez 

Sra. Marina Llobera Vicens      

Sr.   Miquel Llobeta Vives  

Sr.   Martí Roca Olivieri  

Sra. Magdalena Seguí Cerdà  

Sr.   Mateu Soler Estrany   

Sr.   Miquel Àngel Sureda Massanet  

Sra. Elionor Tugores Cifre 

 

 

Secretària  

Francisca M. Adrover Cànaves 

 

 

Ordre del dia 

 
1.- Constitució de la Mesa d’Edat   

2.- Comprovació de credencials        

3.- Jurament o promesa dels Regidors i Regidores i Constitució de la Corporació  

4.- Elecció del Batle  

5.- Jurament o promesa del Batle i presa de possessió 
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Desenvolupament de la sessió: 

 

A la Sala de Sessions de la Casa Consistorial de Pollença, el dia tretze de juny de dos mil 

quinze, essent les dotze hores, concorren, prèvia convocatòria al respecte, els regidors i les 

regidores electes en les eleccions locals celebrades el proppassat 24 de maig de 2015, que 

constitueixen la majoria absoluta dels regidors electes i, atès que són desset, han concorregut la 

totalitat dels mateixos a l'objecte de dur a terme la sessió pública extraordinària constitutiva de 

la Corporació Municipal.   

 

Declarada oberta la sessió, la Secretària de la Corporació dóna la benvinguda als assistents i 

llegeix l’article 195 de la Llei Orgànica 5/1985, de 19 de juny, de Règim Electoral General 

(LOREG) que determina els tràmits procedimentals que han de ser seguits. 

 

A continuació, la Secretària procedeix a donar lectura de l’acta de proclamació de la Junta 

Electoral de Zona Inca, la qual en la seva part bastant diu:  

 
          Nombre d’electors                    11.018                       Nombre de vots vàlids               6.342  

 

          Nombre de votants                      6.395                       Nombre de vots nuls                      53 

 

          Nombre de vots a candidats        6.244                       Nombre de vots en blanc               98 

 
                                         NOMBRE DE VOTS OBTINGUTS PER CADA CANDIDATURA 

 
            Candidatures Vots obtinguts      En lletra / En número          Nombre Electes 

TOTS PER POLLENÇA Mil nou-cents quatre             /        1904                       6 

JUNTS AVANÇAM-PSIB-PSOE-MÉS-

ESQUERRA REPUBLICANA  

Mil vuit-cents set                   /       1807                       6 

ALTERNATIVA PER POLLENÇA  Vuit-cents set                         /       807                       2 

UNIO MOLLERA POLLENCINA  Cinc-cents quaranta-sis        /        546                       1 

EL PI – PROPOSTA PER LES ILLES 

BALEARS 

 Cinc-cents quaranta-dos       /        542                       1 

PARTIT POPULAR  Quatre-cents cinquanta-tres  /       453                       1 

 
                                                       ACTA DE PROCLAMACIÓ 

 

D’acord amb els resultats que es reflecteixen en aquest quadre, es proclama electes els candidats 

següents:  

 
 

(1) BARTOMEU CIFRE OCHOGAVÍA (TOTS PER POLLENÇA) 

(2) FRANCISCA CERDA NADAL (TOTS PER POLLENÇA) 

(3) ELIONOR TUGORES CIFRE (TOTS PER POLLENÇA) 

(4) MIQUEL LLOBETA VIVES (TOTS PER POLLENÇA) 

(5) MARIA PETRA BUADES CIFRE (TOTS PER POLLENÇA) 

(6) MATEU SOLER ESTRANY(TOTS PER POLLENÇA) 

(7) MIQUEL ÀNGEL MARCH CERDÀ (JUNTS AVANÇAM (IND-PSOE-MÉS-ER)) 

(8) JOANA ILIANA CAPLLONCH CERDÀ (JUNTS AVANÇAM (IND-PSOE-MÉS-ER)) 
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(9) BARTOMEU CIFRE BENNÀSAR (JUNTS AVANÇAM (IND-PSOE-MÉS-ER)) 

(10) MIQUEL ÀNGEL SUREDA MASSANET (JUNTS AVANÇAM (IND-PSOE-MÉS-ER)) 

(11) MAGDALENA SEGUÍ CERDÀ (JUNTS AVANÇAM (IND-PSOE-MÉS-ER)) 

(12) ANTONI CÀNAVES CAPLLONCH (JUNTS AVANÇAM (IND-PSOE-MÉS-ER)) 

(13) MARINA LLOBERA VICENS (ALTERNATIVA PER POLLENÇA) 

(14) PERE JOSEP COLL TORRENDELL (ALTERNATIVA PER POLLENÇA) 

(15) ANDRÉS NEVADO RODRÍGUEZ (UNIÓ MOLLERA POLLENCINA) 

(16) MARTÍ JESÚS ROCA OLIVIERI (EL PI- PROPOSTA PER LES ILLES BALEARS) 

(17) DAVID ALONSO GARCÍA (PARTIDO POPULAR) 

 
 

 

1.- Constitució de la Mesa d’Edat   

 

Per la  Secretària es dona lectura a les disposicions aplicables a la constitució de la nova 

Corporació municipal, entre d'altres, les contingudes a l’article  195 de la Llei Orgànica 5/1985, 

de 19 de juny, de Règim Electoral General (LOREG) i l’article 37.2 del Reglament 

d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals (ROF) i seguidament es 

procedeix a requerir la presència dels regidors electes de major i menor edat presents a l’acte, 

Sr. Miquel Àngel March Cerdà, que actuarà com a president, i del Sr. Mateu Soler Estrany, que 

actuarà com a vocal, a l'objecte de formar la Mesa d'Edat.   

 

Una vegada personats, el Sr. Miquel Àngel March Cerdà declara formalment constituïda la 

Mesa d’Edat per ésser – hi presents les persones a les qui correspon formar-la i es declara 

oberta la sessió, quedant constituïda la Mesa d’Edat per: 

 

President:   Sr. Miquel Àngel March Cerdà  

Vocal:        Sr. Mateu Soler Estrany  

Secretària:  Francisca M. Adrover Cànaves, Secretària de la Corporació   

 

 

2.- Comprovació de credencials 

 

La Secretària llegeix l’article 195.3 de la Llei Orgànica 5/1985, de 19 de juny, de Règim 

Electoral General (LOREG), segons el qual  correspon a la Mesa d’Edat comprovar les 

credencials presentades o acreditacions de la personalitat dels electes amb base a les 

certificacions que la Junta Electoral de Zona ha tramès a l’Ajuntament, que es troben 

conformes i són considerades totes com a suficientment vàlides.   

 

La Secretària explica que a l’acta de proclamació de candidats electes, tramesa per la Junta 

Electoral de Zona, es fa constar que, d’acord amb els vots obtinguts per cada candidatura, el 

nombre de regidors i regidores electes per al municipi de Pollença és el següent: 

 
            Candidatures          Vots obtinguts    Núm. Regidors Electes 

TOTS PER POLLENÇA                   1904                       6 

JUNTS AVANÇAM                   1807                       6 

ALTERNATIVA PER POLLENÇA                     807                       2 
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UNIO MOLLERA POLLENCINA                    546                       1 

EL PI – PROPOSTA PER LES ILLES 

BALEARS 

                   542                       1 

PARTIT POPULAR                    453                       1 

 

A continuació, l’infrascrita Secretària informa de que els regidors i les regidores electes han 

presentat les seves credencials a la Secretaria de l’Ajuntament i dona compte de que, en 

compliment del que disposa l’article 75.7 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les 

Bases de Règim Local (LBRL), han presentat declaració sobre causes de possible 

incompatibilitat i sobre qualsevol activitat que les proporcioni o pugui proporcionar ingressos 

econòmics, així com declaració dels seus bens patrimonials i de la participació en societats de 

tot tipus. 

 

Així mateix la Mesa convida els  regidors i les regidores  electes a exposar en aquest acte si els 

afecta alguna causa d’incompatibilitat sobrevinguda amb posterioritat a la seva reclamació, a 

tenor del que s’estableix en  l’article 178 en relació amb els articles 6º, 7º i  177  de la Llei 

Orgànica de Règim Electoral General (LOREG), cosa de la qual dóna compte la Secretària, i 

que té com a resultat a que als reunits no als afecta cap causa d’incompatibilitat sobrevinguda.   

 

Per altra banda qui subscriu la present acta assenyala que resta a disposició dels regidors electes 

a la Secretaria i a la Intervenció municipals la documentació relativa a l’Inventari de Patrimoni 

de la Corporació i l’acta d’arqueig extraordinari i justificants de les existències en metàl·lic o 

valors propis de la corporació dipositats en la caixa municipal i en entitats bancàries.   

 

Seguidament, el Sr. President de la Mesa Sr. Miquel Àngel March Cerdà manifesta que, a la 

vista de les actuacions practicades, tots els regidors i les regidores electes han complit els 

requisits previs necessaris per poder prendre possessió dels seus càrrecs i es pot procedir a la 

constitució de la nova corporació municipal. 

 

  

3.-  Jurament o promesa dels Regidors i Regidores i constitució de la Corporació  

 

Novament intervé la Secretària per explicar que, de conformitat amb el que disposa l'article 108 

de la Llei Orgànica 5/1985, de 19 de juny,  de Règim Electoral General (LOREG) s’assenyala 

que, en el moment de la pressa de possessió i per adquirir la plena condició del càrrec, els 

candidats electes hauran de formular promesa o jurament d'acatament a la Constitució.  

 

Tot seguit, els candidats electes i de forma individual formulen, en sentit afirmatiu, la promesa 

o el jurament d’acatament a la Constitució i a l’Estatut d’Autonomia de les Illes Balears, 

conformement la pregunta establerta en l'article 1 del Reial Decret 707/79, de 5 d'abril, la qual 

es realitzada per la Mesa, en els següents termes: 

 

"¿Jureu o prometeu per la vostra consciència i honor complir fidelment les obligacions del 

càrrec de REGIDOR/A d’aquest Ajuntament de Pollença, amb lleialtat al Rei i respectar i  
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fer respectar la Constitució, com norma fonamental de l’Estat, així com  l’Estatut 

d’Autonomia de les Illes Balears?" 

   

Els regidors i les regidores Sr. Bartomeu Cifre Ochogavía; Sra. Francisca Cerdà Nadal; Sr. 

Miquel Llobeta Vives; Sra. Maria Buades Cifre; Sr. Andrés Nevado Rodríguez i Sr. David 

Alonso García juren el seu càrrec. Tots els demés regidors i regidores ho prometen, si bé els  

següents regidors afegeixen a la promesa el següent:  

 

Sr.  Bartomeu Cifre Bennàsar: "per imperatiu legal i sense renunciar al dret de decidir del 

poble de les Illes Balears”  

 

Sr. Miquel Àngel Sureda Massanet: “per imperatiu legal i sense renunciar a la sobirania del nostre 

poble”     

 

Sra. Marina Llobera Vicens: “per imperatiu legal i sense renunciar mai a la república, el dret 

d'autodeterminació dels pobles i la justícia social plena.” 

 

Sr. Pere Josep Coll Torrendell: “per imperatiu legal, i sense renunciar a canviar l'actual 

model d'Estat.”  

 

Realitzades les operacions anteriors, el Sr. President declara formalment constituïda la 

Corporació municipal, al concorre la totalitat dels regidors i regidores electes, el que representa 

la majoria absoluta, en la manera següent:  

 
                                REGIDORS I REGIDORES QUE INTEGREN LA CORPORACIÓ 

 
Nom i Llinatges                                                                           Llista electoral 

 

Bartomeu Cifre Ochogavía                                                          Tots per Pollença 

Francisca Cerdà Nadal                                                                         Tots per Pollença 

Elionor Tugores Cifre                                                                          Tots per Pollença 

Miquel Llobeta Vives                                                                           Tots per Pollença 

Maria Petra Buades Cifre                                                                     Tots per Pollença 

Mateu Soler Estrany                                                                             Tots per Pollença 

Miquel Àngel March Cerdà                                                    Junts Avançam (IND-PSOE-MÉS-ER) 

Joana Iliana Capllonch Cerdà                                                 Junts Avançam (IND-PSOE-MÉS-ER) 

Bartomeu Cifre Bennàsar                                                        Junts Avançam (IND-PSOE-MÉS-ER) 

Miquel Àngel Sureda Massanet                                              Junts Avançam (IND-PSOE-MÉS-ER) 

Magdalena Seguí Cerdà                                                          Junts Avançam (IND-PSOE-MÉS-ER) 

Antoni Cànaves Capllonch                                                     Junts Avançam (IND-PSOE-MÉS-ER) 

Marina Llobera Vicens                                                                     Alternativa per Pollença 

Pere Josep Coll Torrendell                                                                Alternativa per Pollença 

Andrés Nevado Rodríguez                                                                Unió Mollera Pollencina 

Martí Jesús Roca Olivieri                                                      El PI- Proposta per les Illes Balears 

David Alonso García                                                                              Partido Popular 
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4.- Elecció del Batle  

 

D’ordre de la Presidència, la Secretària dóna lectura a l’article 196 de la  Llei Orgànica 

5/195, de 19 de juny,  de Règim Electoral General (LOREG) referent a l’elecció de batle: 

“Article 196. - En la mateixa constitució de la Corporació es procedeix a l’elecció de batle 

d’acord amb el procediment següent: 

a) Poden ésser candidats tots els regidors/es  que encapçalin les corresponents llistes. 

b) Si qualcun d’aquests obté la majoria absoluta dels vots dels regidors és proclamat 

electe. 

c) Si cap d’ells obté dita majoria absoluta és proclamat batle el regidor que encapçali la 

llista que hagi obtingut major nombre de vots populars en el corresponent Municipi. En 

cas d’empat, es resoldrà per sorteig” 

El Sr. President demana als membres de la corporació que encapçalen les corresponents 

llistes si es volen presentar com a candidats a Batle, essent els possibles candidats els 

següents:  

                                                                

CANDIDATS                                                                   Llista Electoral                                  Vots obtinguts                 

 Regidor   Sr.  Bartomeu Cifre Ochogavía                    Tots per Pollença                                       1904 

Regidor   Sr. Miquel Àngel March Cerdà                       Junts Avançam                                        1807 

                Regidora Sra. Marina Llobera Vicens                      Alternativa per Pollença                                 807   

Regidor   Sr. Andrés Nevado Rodríguez                   Unió Mollera Pollencina                                 546 

Regidor   Sr. Martí Roca Olivieri                         El PI- Proposta per les Illes Balears                     542 

Regidor   Sr. David Alonso García                                     Partit Popular                                           453                                 

 

La Regidora Sra. Marina Llobera Vicens (cap de la llista electoral Alternativa per Pollença) 

i el Regidor Sr. Andrés Nevado Rodríguez (cap de la llista electoral Unió Mollera 

Pollencina) manifesten, respectivament, que no presenten candidatura a la Batlia pel que, en 

funció de la resposta anterior, són candidats a Batle de l’Ajuntament de Pollença els 

següents Regidors:  

- Sr. Bartomeu Cifre Ochogavía (cap de llista electoral Tots per Pollença) 

- Sr. Miquel Àngel March Cerdà (cap de llista electoral Junts Avançam) 

- Sr. Martí Roca Olivieri (cap de llista electoral El PI-Proposta per les Illes Balears) 

- Sr. David Alonso García (cap de llista electoral Partit Popular) 

Acte seguit es procedeix a l'elecció de Batle mitjançant el sistema de votació nominal acordat 

per unanimitat i realitzada la mateixa es produeix el resultat següent: 



 7 

        

El candidat Sr. MIQUEL ÀNGEL MARCH CERDÀ, obté nou vots, emesos pels següents 

regidors:  Sr. Miquel Àngel March Cerdà; Sra. Iliana Capllonch Cerdà; Sr. Bartomeu Cifre 

Bennàsar; Sr. Miquel Àngel Sureda Massanet; Sra. Magdalena Seguí Cerdà; Sr. Antoni 

Cànaves Capllonch; Sra. Marina Llobera Vicens; Sr. Pere Josep Coll Torrendell i Sr. Andrés 

Nevado Rodríguez.  

  

El candidat Sr. BARTOMEU CIFRE OCHOGAVÍA, obté sis vots, emesos pels següents 

regidors: Sr. Bartomeu Cifre Ochogavía; Sra. Francisca Cerdà Nadal; Sra. Elionor Tugores 

Cifre; Sr. Miquel Llobeta Vives; Sra. Maria Buades Cifre i Sr. Mateu Soler Estrany. 

 

El candidat Sr. MARTÍ J. ROCA OLIVIERI, obté un vot, emès pel següent regidor: Sr. 

Martí J. Roca Olivieri. 

 

El candidat Sr. DAVID ALONSO GARCÍA, obté un vot, emès pel següent regidor: Sr. 

David Alonso García. 

 

 

En ser DESSET (17) el nombre de membres de la Corporació i havent obtingut el vot de la 

majoria absoluta legal NOU VOTS (9), la Mesa d’Edat, de conformitat amb el que estableix 

l’article  196 b) de la Llei Orgànica 5/1985, de 19 de juny,  de Règim Electoral General 

(LOREG)  proclama Batle electe de l’Ajuntament de Pollença el Regidor i candidat Sr. 

MIQUEL ÀNGEL MARCH CERDÀ. 
 

 

5.- Jurament o promesa del Batle i presa de possessió 
  

A continuació per la Secretària de la Mesa d’Edat es demana al Sr.  Miquel Àngel March Cerdà 

si accepta el càrrec de Batle de l’Ajuntament de Pollença, a la qual cosa el Sr. Miquel Àngel 

March Cerdà hi respon afirmativament.      

 

Després, una vegada acceptat el càrrec i de conformitat amb l’article 108.8 Llei Orgànica 

5/1985, de 19 de juny,  de Règim Electoral General (LOREG), l’article 18 del Real Decret 

legislatiu 781/1986, de 18 d’abril i l’article 40.2 del Reglament d'Organització, Funcionament 

i Règim Jurídic de les Entitats Locals (ROF) la Mesa d’Edat procedeix a donar lectura a la 

fórmula legal d’acatament a la Constitució i a l’Estatut d’Autonomia de les Illes Balears , que 

és del següent tenor literal:   

 

 "¿Jureu o prometeu per la vostra consciència i honor complir fidelment les obligacions del 

càrrec de BATLE d’aquest Ajuntament de Pollença, amb lleialtat al Rei i respectar i fer 

respectar la Constitució, com a norma fonamental de l’Estat, així com l’Estatut 

d’Autonomia de les Illes Balears?" 

 

Contesta el Sr. Miquel Àngel March Cerdà: “Sí, promet”. 
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Acte seguit, per part de la Mesa d'Edat es dona possessió del càrrec de Batle-President d'aquest 

Ajuntament al Sr. Miquel Àngel March Cerdà , d'acord amb el que disposa la Llei, essent li 

lliurada la vara de comandament per part del Regidor Sr. Bartomeu Cifre Ochogavía. 

 

Queda dissolta la Mesa d’Edat i passa a presidir la sessió el Sr. Batle el qual convida als 

caps de llista de les diferents candidatures per si desitgen expressar el que estimin oportú, tot 

dient que l’ordre de les intervencions serà l’invers al nombre de vots obtinguts a les 

eleccions municipals. 
 

 

Pren la paraula el Regidor Sr. David Alonso García: 
 

“Primer de tot, enhorabona al Sr. Batle, esperant que aquesta legislatura sigui profitosa pel treball 

ben fet i el diàleg, brindant als demés partits polítics la possibilitat de col·laborar amb tots els 

processos que comporta governar el municipi. 

 

També agrair l’assistència de públic en aquesta sessió plenària, fent la reflexió respecte la 

possibilitat de celebrar els plenaris els dissabte si això comporta una major afluència. 

 

Dir també que el  Partit Popular farà una oposició constructiva, posant sempre les coses damunt la 

taula pel que tot el que s’ha dut a terme durant la passada legislatura en les àrees que han estat per 

mi gestionades queda des d’avui a la seva disposició per col·laborar al màxim i pel be de Pollença. 

 

Finalment dir que durant aquest temps hi ha hagut rumors envers la utilització del vot del Partit 

Popular en aquesta investidura per a castigar a qualcú però vull fer saber que el Partit Popular no 

és així ni creu amb aquest tipus de política. 

 

Gràcies.”      

 

 

Seguidament intervé el Regidor Sr. Martí Roca Olivieri:   

 
“Bon dia a tothom, avui és un dia especial per el poble de Pollença, comença una nova etapa a la 

gestió municipal, nosaltres el PI hem decidit quedar a l'oposició vist els resultats electorals, havent 

escoltat a la ciutadania i analitzant la situació creiem que és el més adient, no obstant,  a títol 

particular considero que els resultats no han estat justs amb la feina feta per part dels meus 

companys i la meva pròpia durant aquest quatre anys, ha estat una legislatura amb molts alts i 

baixos, difícil, complicada i crec que hem sabut estar a l'altura de les circumstàncies. 

 
Vull agrair als meus companys del PI la feina feta, Teresa, Joan Ramon, Marilen i Margalida, 

gràcies per la vostra valentia, també al companys socis de govern, ha estat una experiència 

enriquidora a pesar de la situació que vivim, on les formes i el fons crec que s'han perdut, per mi no 

val tot en política,  però jo me quedo amb lo bo i amb el que hem fet i sobretot amb la part personal, 

primer sempre la persona abans que la política.  

 
Crec que s'ha fet una gestió seriosa, eficaç, responsable i amb seny, podran dir que ens hem 

equivocat i que alguna cosa no ha agradat però ningú podrà dir que no hem fet feina, n'hem feta i  
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molta, per mi ha estat un plaer treballar al vostra costat a aquesta aventura política, també vull 

agrair a tots els treballadors de l'Ajuntament, (Residència, Emser, Policia, UTE, empreses privades)  

 

que sempre s'han implicat al màxim a les seves tasques diàries demostrant que aprecien la seva 

feina i estimen el poble on viuen. 

Gràcies a ells perquè també han col·laborat a millorar el municipi. 

 

Des del PI seguirem treballant per un projecte de futur per Pollença, Mallorca i les Illes Balears, 

amb il·lusió, força i per un futur millor per tots. 

 

Intentarem aportar sempre estabilitat al govern en benefici del poble i del interès general, fer 

oposició en positiu i de forma constructiva, estam disposats a ajudar amb el que sigui necessari, ja 

ho sabeu. 

 

Vull manifestar que la política és una eina necessària per millorar les necessitats i interessos dels 

pobles, depèn dels polítics després utilitzar-la amb aquest fi, per favor utilitzem-la en bé de tots i pel 

be comú.  

 

Ara només me queda donar l'enhorabona al nou equip de govern, encoratjar-los a aquesta nova 

etapa de gestió, molt d’ànims, força, seny i sobretot molta feina. 

 

I com sempre dic jo cap enrere ni per agafar força, molta sort i salut a tots!!! 

 

 

Pren la paraula el Regidor Sr. Andrés Nevado Rodríguez:  

 
“Muy buenos días a los aquí presentes, a los que nos escuchan por radio o internet, y en definitiva a 

todo el municipio de Pollença. 

 

Hoy para mí, es un día muy especial. Es mi estreno en política, formando parte de este nuevo equipo 

de gobierno. Desde el mismo día de las elecciones hemos estado dispuestos a escuchar las diferentes 

propuestas para un posible pacto de gobernabilidad. Propuestas que nos han llegado, unas con 

muchísima rapidez,  otras no tanto. Después de analizar todas las ofertas recibidas, hemos decidido 

que nuestro voto fuera para Junts Avançam, como bien habéis podido comprobar. Nosotros sólo 

buscamos lo mejor para el municipio, y sobre todo para el Port de Pollença, que por algo nacimos 

allí como partido. 

 

Estoy orgulloso de formar parte de este grupo que desde el primer día me han demostrado, que 

además de dialogantes y respetuosos, vienen a trabajar apostando por un cambio, con 

responsabilidad, compromiso y transparencia. 

 

Por todo ello y por la gran coincidencia en nuestros programas electorales es por lo que hemos 

decidido sumarnos a este grupo de trabajo. Estoy completamente convencido que todos 

trabajaremos con el denominador común que no es otro que el bien del municipio y nuestros 

vecinos. Y os puedo asegurar que en mí encontraréis una persona dialogante y colaboradora. Voy a 

darlo todo de mí para intentar, solucionar todos los problemas de los servicios municipales. 
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Y para terminar espero y deseo que en mi nueva faceta pueda contar con la colaboración por parte 

de mis compañeros en la oposición, y como no de todos los funcionarios y trabajadores de este 

ayuntamiento. 

 

Os aseguro que ellos contaran con la mía. 

 

Muchas gracias una vez más.” 

 

 

La Regidora Sra. Marina Llobera Vicens intervé amb la següent exposició: 

 
“És possiblement un dia com avui, que en Pere Josep i jo hem estat nomenats regidors,i que a 

l'Ajuntament hi ha molta gent i alegria, un bon dia per, en nom de l'assemblea d'Alternativa, donar 

les gràcies. A les més de 800 persones que amb el seu vot ens han fet ser aquí, però també i més 

especialment a aquells que han passat de les paraules als fets i s'han implicat perquè Alternativa 

sigui possible, amb el seu temps,el seu esforç, les seves idees, les seves mans; partint de la idea que 

deia en Joan Fuster que «tota política que no facem nosaltres, serà feta contra nosaltres». Entre 

aquesta gent i de manera destacada hi trobam els que han estat els nostres regidors fins ara, en 

Pepe i en Miquel, a qui els volem donar públicament les gràcies per la seva feina, que ha estat molta 

i constant, i perquè amb aquesta han donat exemple ihan dignificat la política. 

 
Avui, hem retirat la nostra candidatura a batle, per votar a favor del candidat de Junts Avançam, en 

Miquel Àngel March. El nostre vot respon, com alguns de vosaltres ja sabeu, a un pacte. El nostre 

vot a canvi de tota una sèrie de mesures de transparència i de participació real. Pactam, no per 

obtenir un benefici pel partit o per un càrrec, pactam a canvi d'una cosa que és per a tots, inclòs 

pels nostres adversaris polítics. «Para nosotros nada. Para todos, todo», com deia el moviment 

zapatista a Mèxic. Sense participació ni transparència, no hi ha democràcia, i nosaltres volem 

democràcia real, directa, democràcia de bons i de veres. 

 
Així que pactam a canvi d'uns compromisos ètics clars i, tot i que estarem a l'oposició, estam 

disposats a fer feina i arromangar-nos. Podem assumir feines pel poble, però no és un pacte de 

govern, no tenim deutes ni hipoteques amb cap sigla;només tenim compromisos amb la 

transformació i amb la democràcia de base. Per tant, i veient amb esperances el canvi que es pugui 

donar amb la nova batlia, ens posarem a fer oposició constructiva, com sempre que ens han deixat, 

hem volgut fer, però també, com sempre hem fet (ens deixessin o no), oposició crítica. El nou govern 

ens tendrà sempre de cara i disposats a col·laborar en el camí per aconseguir un poble lliure, just i 

feliç; però d'esquena i implacables davant l'opacitat, les velles formes de fer política, o les decisions 

que provoquin injustícia o desigualtat. 

 

Volem entrar el feminisme dins l'Ajuntament, avui, que per vergonya llegim als diaris que a les Illes 

tenim la taxa més alta de tot l'Estat de víctimes de violència de gènere. O sigui, de violència contra 

la dona pel simple fet de ser dona! I aquesta és només una de les múltiples violències que patim. 

Sí, lluitarem per tenir un Ajuntament feminista, perquè citant n'Angela Davis, dona,pobra i negre als 

Estats Units «El feminisme és la idea radical que les dones som persones». 

 

Nosaltres volem ser la veu dels que no tenen veu, dels invisibles, dels silenciats i volem lluitar contra 

les injustícies, maldament aquesta no sigui una competència municipal, perquè és molt més que  
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això: és el deure moral de tota persona. Nosaltres volem ser una esmena, ja ho vàrem dir, a la dreta 

però també a l'esquerra,tant en la forma com en el fons. Nosaltres volem un món nou i «no ens 

assusten les urunes», que deia Durruti. La nostra ambició no és de poder, sinó de transformació. I 

tenim clar que el poder no és aquí dins i el té una persona. El poder és allà fora, i és col·lectiu. El 

poder el té i l'ha d'exercir el poble, i el govern ha de manar obeint. 

 
No estam exempts del perill nosaltres. Deia en Nietzsche que «qui lluita amb monstres, vagi alerta 

de no convertir-se també en monstre». Hem d'anar ben vius amb estar dins l'Ajuntament, amb 

assumir les dinàmiques, moltes vegades perverses, del poder institucional. No volem ser 

domesticats. 

 

També tenim clar que no tenim la veritat absoluta nosaltres; no estam, i no ho volem estar, damunt 

una talaia privilegiada. I en aquest sentit, parafrasejant un altre pic Joan Fuster podríem dir que 

«les nostres contradiccions són les nostres esperances». 

 

Nosaltres només intentam seguir un camí que ve d'enrere, que ve «d'un silenci antic i molt llarg, de 

gent que va alçant-se des del fons dels segles», ja sabeu qui ho deia, per construir un món nou, 

començant per l'entorn immediat; nosaltres som fills polítics d'aquells vint o trenta que un dia de 

juliol de fa 79 anys, resistiren dins aquest ajuntament per plantar cara al feixisme. Nosaltres som 

fills polítics de les seves ganes de lluitar. De les mateixes ganes de lluitar d'en Mandela, o de na 

Rosa Parks pels drets civils. O dels zapatistes. De les mateixes ganes de lluitar que a dia d'avui 

tenen les combatents de la milícia femenina kurda, contra l'avenç de l'Estat Islàmic a les muntanyes 

del Kurdistan. 

 

Des de sempre i per sempre, aquesta caparruda tossudesa de voler un altre món i lluitar perquè 

sigui possible.” 

 

 

A continuació, intervé el Regidor Sr. Bartomeu Cifre Ochogavía: 

 
“Bon dia a TOTS 

 

Des d’aquest ple extraordinari vull donar una vegada més les gràcies als pollencins per haver-nos 

donat l’empenta per jugar aquesta apassionant cursa que han estat les eleccions municipals del 

2015, gràcies a tots els que ens heu donat suport des de que es va donar el “sus”, gràcies a tots els 

que ens vàreu votar i gràcies als que aquests dies ens han encoratjat a negociar amb tot el nou arc 

municipal per configurar un  govern liderat per TOTS per Pollença. 

 

Els resultats varen ser clars. La societat pollencina majoritàriament va triar que TOTS per 

Pollença, la candidatura mes votada, o Junts Avançam, la coalició de tres partits amb candidats 

independents formessin govern. 

 

Tot i que pensava, i continuo pensant que, arribar a un acord de governabilitat amb ells, -com li 

vam proposar- agafant els principis teòrics de Junts Avançam dins aquesta campanya electoral com 

eren els de cercar consens, diàleg, transparència i participació....No va servir de res, la formació de 

Miquel Àngel March mai la va tenir en compte. 

  

Tanmateix uns dels principis de la seva coalició.... dit per voltros.... era el de treure el Partit  
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Popular de l’Ajuntament. L’objectiu real era treure del govern en Tomeu Cifre, ni mes ni pus.... I 

per això ja tenien Alternativa, que compartia el mateix objectiu: que Tots per Pollença no governes, 

(legítim) però que continuaven sense voler governar o, almenys, es el que diuen, temps als temps.... 

Una forma molt peculiar de veure la política  que jo, en canvi, entenc com un servei a la ciutadania. 

 

La resta d’esdeveniments ja els sabem. Són molt frecs. Ara ja te la vara i, en conseqüència, la 

màxima responsabilitat. 

 

Del Partit Popular, i de la seva sonada frase “el partido está por encima de las personas” jo 

indiscutiblement me quedaré amb les persones i crec que amb això està dit tot. 

Del PI també me quedaré sense cap dubte amb les persones. Sobretot amb el seu regidor i cap de 

llista Marti Roca, bona persona, bon gestor i puc dir que bon amic ... ah, i amb ironia,  esper que si 

qualque dia s’incorpori a PI a governar, vostè Sr. March com a independent molt festejat des de fa 

temps, signi alhora la seva fulla d’afiliació al PI.  

 

I UMP ja té el que desitjava des de fa 20 anys. Senyor Nevado, ara és el que té la màxima 

responsabilitat entre  tots els regidors i cap al seu partit, vostè dona la majoria per a la 

governabilitat.... Però té una responsabilitat encara més gran, la seva sortida a les negociacions 

com a guanyadors, tot i que els resultats son els que son, no li han de permetre crear una fractura 

social i econòmica al Moll de Pollença que no es mereix. 

   

Un bon amic diumenge a la plaça me deia que el poble està dividit.... Jo vull pensar que no, pens 

que no, pens que s’ha de complementar, al cap i a la fi les utopies molts de dies les hem de deixar 

dins el calaix i el dia a dia ens fa mirar la política de moltes formes diverses, però no hi ha dubte 

que les campanyes electorals ens fan treure el millor i de vegades el pitjor de noltros...  

 

Aquests quatre anys a la Batlia han donat per molt. Des de tots els punts de vista, sobretot a l’àmbit 

de gestió, perquè independentment de tot és el que venim a fer i és el que vol el poble.... Vostè té la 

sort que no em vaig trobar jo: trobar la caixa plena, comptabilitat neta i transparent, les pròximes 

tasques contractades... quasi li diria que aquest estiu qualque dia de vacances podran tenir, però 

tindran la responsabilitat més gran d’aquí quatre anys: deixar-ho millor. 

 

No vull perdre aquesta oportunitat per tenir un capítol d’agraïments. Primer, a tots els que han fet 

possible  la candidatura de Tots per Pollença, als companys d’UNPI per la seva col·laboració, a tots 

els regidors que han ostentat delegacions dins aquesta legislatura  i a tots els regidors que acaben 

avui o ho han fet durant aquesta legislatura.... Menció especial vull fer amb en Pepe Garcia, que 

acaba una etapa política que ha creat escola, i que, tot i haver incomodat a molts, vull dir en favor 

seu que tot i les nostres diferències i discussions mai ha faltat a la seva paraula donada. 

 

A tot el personal públic de l´Ajuntament per la seva col·laboració en tirar endavant tota la nostra 

gestió, als caps d’àrea, inspector de policia, al personal extern, especialment a la cap de 

comunicació, n´Aina Vives, per la seva imparcialitat i professionalitat tot i haver rebut els atacs 

frontals contra una professió, la de periodista que ens dona peu a que els ciutadans tinguem una 

visió objectiva i plural de la realitat, a na Joana Estades, per mantenir el somriure permanentment,  

i menció especial vull fer amb una persona, na Kika Adrover, la secretària de la Corporació, que tot 

i els mals moments, sempre ha mantingut la seva professionalitat i bon fer per damunt de tots, a més 

de donar-me la seguretat i confiança per a tirar endavant les accions de govern. 
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A la meva família, al meu pare, un referent de lluita per jo, a mu mare , na Malena, en Toni i na 

Maria Àngels, els meus fills que tant de temps li reclamen a n´aquest Ajuntament, n´Eugenia, per la 

seva ploma i intel·ligència privilegiada,  en Joan i n´Aina, els meus germans i a na Francisca, na 

Maria, en Miquel, na Nora i en Mateu, els nous regidors d’aquest projecte engrescador que es Tots 

per Pollença. 

 

Als batles ens du a la cadira la política però desprès als bons batles, el poble s’apodera de nosaltres 

i crec que la majoria, i jo voldria inclourem dins ells, ens entreguem al poble; la intel·ligència i la 

sensibilitat converteixen als batles amb batles de tots, mentre que la  manca de simpatia i de 

sensibilitat els pot convertir amb batles incòmodes i inclús fanàtics; és convenient aplicar la 

ideologia al poble, però seria contraproduent intentar convertir el poble en una ideologia perquè, si 

és així, s’oblida  que lo més important no es el consistori, ni el batle, sinó els ciutadans que viuen i 

conviuen al poble i que tenen diferents interessos,  edats i formes de pensar, ni ha que creuen que la 

política local es un trampolí per altres destins politics, però lo que la gent espera es que li solucionis 

els seus problemes, que milloris la seva qualitat de vida, que parlin de Pollença amb majúscules i 

que t’oblidis de la política que t’ha fet arribar a la cadira. 

  

Ara li toca a vostè, començar i liderar la partida, de moment només hi ha paraules i bones 

intencions, la responsabilitat és seva, per els fets ens trobarà, per lo bo i lo dolent, per paraules 

buides de continguts no ens cerqui. 

 

La meva enhorabona al futur Batle de Pollença, Miquel Àngel March, i al seu equip, des de Tots per 

Pollença farem una oposició constructiva, que estarem oberts al diàleg i al consens perquè el nostre 

objectiu és que des de l’Ajuntament seguem capaços d’assolir els millors acords en benefici dels 

pollencins. 

 

Ara ja només em queda pegar una ullada al despatx, ja buit, ple de records, on hi he passat tantes 

hores,  amb la vista privilegiada cap a Pollença i pensar que aquets anys que he estat al servei del 

poble han estat un privilegi i un regal. 

 

A tots gràcies i molta sort.” 

 

  

Finalment pren la paraula el Sr. Batle Miquel Àngel March Cerdà:   
 
“Bon dia 

 

Vull agrair vos que tanta gent s’hagi acostat fins aquí dalt per seguir l’acte de constitució del nou 

Consistori. Agrair també a la gent que ens segueix per Ràdio Pollença. 

Un agraïment d’entrada a totes les persones que dia 24 varen votar. Als qui heu votat el PP, a Junts, 

a Tots, al PI, a Gent, a Alternativa i a UMP. La primera riquesa d’aquest consistori és la pluralitat. 

Els 17 regidors representen un valor important que hem de respectar i és un reflex d’allò que és 

Pollença, el Moll i Sant Vicenç. 

 

Una vegada més els ciutadans han parlat clar i han  dit que el nou govern ha de ser fruit d’ acords i 

consens. No hi hagut majories absolutes i per tant torna a ser imprescindible posar-nos a conversar, 

a dialogar i que  cadascú cedeixi algunes coses per poder tirar endavant. 



 14 

 

Hem vist gairebé per tot arreu, com som temps de canvis. La composició dels nous Ajuntaments n’ 

és un exemple. Segurament cada quatre anys alguns fets han caracteritzat la legislatura. 

L’aprovació del PGOU  en va ser un, la modernització del consistori, la normalització lingüística, el 

sanejament econòmic, l’ impuls a la cultura, etc. 

 

Aquesta legislatura que ara encetem volem que ho sigui de la transparència, l'austeritat, l'eficàcia,  

la  coordinació interna,  la participació ciutadana,  l'eficiència, en definitiva per una altra manera 

de fer política. Portes obertes i despatxos sempre oberts seran unes de les característiques dels 

propers quatre anys. Un fet que vull reiterar als treballadors i funcionaris de la casa.  

 

I sobretot no hem d’oblidar mai és que som aquí dalt per servir. Per servir els ciutadans. 

 

Per això no hem renunciar als valors que duim incorporat, com tantes vegades ha passat quan se 

governa. Per tant, es tractaria de governar en favor de la igualtat, l'equitat i la redistribució de 

recursos, la inclusió social, la llengua, la identitat pròpia, la cultura local, la transparència política, 

el servei a la llei, la cohesió social. 

 

I al mateix temps hem governar per a tothom. El batle i els regidors hem de reafirmar el 

convenciment que hem d’estar al servei de cada un dels pollencins. Per tant no hem de ser el batle 

dels militants, simpatitzants o votants, sinó que ha d'anar més enllà. Hem de superar el sectarisme, i 

hem de ser receptius  a les diverses sensibilitats, potenciar la via del convenciment per damunt  de la 

imposició, evitar el prejudicis, especialment ideològics i defugir de l’absolutisme i del dogmatisme. 

 

Aquest consistori es el que fa deu d’ençà que es va recuperar la democràcia. Precisament el primer 

d’aquests deu consistoris de la democràcia el va presidir mum pare. El que fa deu, el presidiré jo. 

Un repte més i un mirall més on observar.  Mu mare aquí present és el testimoni viu d’aquest temps i 

la meva primera mestra. 

 

La política municipal, no només ha de ser governar el dia a dia. Hi ha d’haver una idea a darrera,  

Hem de saber de cap allà on anem.  Aquests quatre que venen tenim una tasca important . Hem de 

ser capaços de decidir entre tots la Pollença del segle XXI, la Pollença del futur. No només tenim un 

projecte de govern sinó un projecte de futur, tant en el camp social i econòmic com en el polític, 

ambiental.  

 

Vull agrair per anticipat la tasca que faran el regidors. Desig i sé cert que hi haurà bona 

col·laboració. Amb en David Alonso del PP, amb en Martí Roca del PI, mos hem conegut fa poc 

però he vist que és gent feinera i responsable. 

D’en Tomeu Cifre i Tots que ha estat la llista més votada, batle fins avui i que sense dubte ha 

contribuït a millorar l’Ajuntament i el tan necessari sanejament dels comptes públics. Esperem la 

màxima col·laboració. 

He d’agrair de forma especial a la Unió Mollera Pollencina, amb Andrés, i a Alternativa per 

Pollença, amb na Marina Llobera,  que han fet possible aquesta investidura i aquest govern i 

confíen que es pugui ampliar els propers mesos. 

 

I per acabar a Junts Avançam, que hem compartit tantes coses aquests mesos. Amb n’Iliana, en 

Tomeu, en Miquel Àngel, en Toni i na Magdalena 
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Volem que siguin quatre anys on hi hagi molts d’acords d’aquests que es diuen d’estat, amb els 

partits però també amb les associacions, els empresaris, el col·lectius plurals i diversos de Pollença, 

el Moll i Sant Vicenç 

 

Moltes gràcies. 

 

“Quan teníem totes les respostes sorgiren noves preguntes”  (Mario Benedetti) ”. 

   

 

I  sense més assumptes per tractar, el Sr. Batle conclou l’acte i aixeca la sessió de la qual 

com a secretària, estenc aquesta acta.    

 

Vist i plau, 

El Batle                                                                                        La Secretària 

 

 

Miquel Àngel March Cerdà                                                Francisca M. Adrover Cànaves 

 

 

 

 

 

 

 


